
 

 

 

 

 

 

Rekenkamercommissie van de gemeenteraad van Heerenveen 

T.a.v. Jeltje Elzinga, secretaris 

   

 

uw rapport van: ons kenmerk: bijlage(n): datum: 

14 september 2022  SvdS - 28 september 2022 

Onderwerp: Bestuurlijke wederhoor rapport armoedebeleid  

 

 

Beste leden van de rekenkamercommissie, 

 

Wij hebben uw rapport over het armoedebeleid Heerenveen ontvangen. Dank hiervoor. 

Dit onderwerp is actueler dan ooit. De bestaanszekerheid van veel inwoners staat immers 

onder zware druk. Wij willen hulp en ondersteuning bieden waar dat kan. En maken ons 

sterk voor een structureel perspectief. Uw rapport geeft hiervoor aanbevelingen. Dit sluit 

mooi op elkaar aan en wij omarmen deze dan ook graag.  

 

Betrokkenheid en hart voor de zaak  

Uit uw onderzoek blijkt dat er betrokkenheid en hart voor de zaak is om het 

armoedebeleid in de praktijk te brengen. Organisaties werken goed samen en het beeld 

van ervaringsdeskundigen over de inzet van gemeente en partners is positief. Daar zijn 

wij blij mee. U geeft ook aan dat de wijze waarop getracht wordt om onze inwoners te 

bereiken, wegwijs te maken of te ondersteunen bij het aanvragen van een 

voorziening/regeling, bijzonder positief wordt gewaardeerd. We zullen ons blijven 

inzetten om dit zo toegankelijk mogelijk te maken, ook voor de groep die niet in de 

bijstand zit.  

 

Wij ondersteunen de aanbevelingen en gaan graag in gesprek met de raad   

Een andere conclusie is dat de gemeenteraad in het besluitvormingsproces te weinig 

ruimte heeft gehad of genomen. Met de raadsagenda is hier al een verandering ingezet. 

Er zijn verschillende dialoogsessies gepland met afsluitend een kaderstellend debat. 

Hiermee geeft de gemeenteraad input voor het beleid.  

Daarnaast is in de raadscommissie SAZA van 5 september jl. een update gegeven over 

de ontwikkeling van de monitor sociaal domein. Aangegeven is dat we op basis van de 

kwalitatieve monitor voor Jeugd die wordt ontwikkeld binnen de pilot BZK en het lokaal 

akkoord transformatiespoor Jeugd, een brede monitor sociaal domein gaan opstellen. 
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Bereik (nog) niet optimaal  

In het rapport wordt ook de focus gelegd op het bereik van de doelgroep. Dit kan beter 

schrijft u. De aanbeveling is om een analyse te maken van de te onderscheiden 

doelgroepen van het armoedebeleid en welke gerichte inzet gepleegd kan worden om het 

bereik te vergroten. Daaruit volgt ook uw aanbeveling om op basis van een nadere 

analyse te heroverwegen of de gestelde financiële kaders nog passend zijn, zeker in het 

licht van de huidige inflatie/recessie.  

Dit omarmen wij, want de huidige situatie maakt meer dan eens duidelijk dat mensen 

een structureel perspectief nodig hebben. Een fatsoenlijke baan hoort daar in onze ogen 

bij. Maar nu de kans op armoede zo ingrijpend veranderd is, zijn andere uitgangspunten 

voor het armoedebeleid mogelijk ook noodzakelijk. Daarover gaan we graag met de 

gemeenteraad in gesprek. In de raadsagenda is hiervoor de basis al gelegd. 

 

Tot slot 

Wij danken u voor het rapport en zien de behandeling in de raad tegemoet.  

Heeft u nog vragen over deze brief? Neem dan contact op met Saskia van der Sluis door 

te bellen naar 0513 617 441.  

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

burgemeester en wethouders van Heerenveen. 

De gemeentesecretaris,  De burgemeester, 

 

 

 

Jeroen van Leeuwestijn  Tjeerd van der Zwan 

 

{{Signer1}}    {{Signer2}} 
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